

Start from
SHUE
YAN
to Pursue
your
Degree



香港樹仁大學

HONG KONG SHUE YAN UNIVERSITY

INTERNATIONAL FOUNDATION YEAR PROGRAMME

Programme Introduction 课程简介

International Foundation Year Programme (IFYP) equips students from different countries with the skills and knowledge required for undergraduate programmes at Hong Kong Shue Yan University (HKSYU). Students will improve their language proficiency and enrich their study skills and knowledge in arts, social science, and business.
大学先修课程(IFYP)为来自不同国家的学生装备升读香港树仁大学(仁大)本科课程所需的技能和知识。学生的语言能力、学习技能和对文学、社会科学和商业的理解将获提升。

Full time 全日制课程 / Commencement in Jan or Sep 一月或九月开学 /
2 semesters 两个学期 / Tuition Fee 学费：HK\$ 80,000 (~US\$ 10,230)

Admissions Requirements 入学要求

Applicants should have attained certain grades from international public examination or following country-specific high school examination with IELTS minimum of 5.0 or equivalent English level:
申请人须持有以下国际公开考试/地区高中成绩以及雅思5.0的英语成绩，或同等学历水平：

Region 地區	Entry Requirement 入读要求
Any 所有	GCE one A-level with minimum grade D / two AS-level with minimum grade C / GCSE with minimum grade E in 5 subjects / UCAS tariff points with minimum 24 points 普通教育文凭一科 A-level 达D级 / 两科 AS-level 达C级或以上 / 中等教育普通证书至少五科达E级或以上 / UCAS 入学分数达24分或以上
Any 所有	IB minimum of 20 points 国际文凭课程获20分或以上
Malaysia 马来西亚	Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) with minimum grade D in 5 subjects; or Unified Exam Certificate (UEC) with minimum grade C in 5 subjects 马来西亚教育文凭至少五科达D级或以上; 或 华文独立中学统一考试至少五科达C级或以上
Singapore 新加坡	Singapore/Cambridge GCE O Level with minimum grade D in 4 subjects 新加坡剑桥普通教育证书(普通水平)会考至少四科达D级或以上
Indonesia 印尼	Sekolah Menengah Atas (SMA) 2 with average score of 6.0; or High School Year 2 completed & average score of 55% SMA 2 平均达6.0分; 或 完成高中二年级并成绩平均达55%
Philippines 菲律宾	High School Diploma (Academic Track) with overall average of 75% 高中文凭(学术类科目)平均达75%
Thailand 泰国	Mathayom 5 with a minimum GPA of 2.5 Mathayom 5 GPA达2.5或以上
India 印度	Year 11 with an average of 55% 11年级平均达55%

Note 注意:

- Applicants may require attending interview and entrance language test for admission purpose.
申请人或需参与入学面试或语言能力测试
- Entry requirements may be modified in accordance with changes in the University's quality assurance policies and procedures.
入学要求可能会根据大学质量保证政策和程序的变化进行修改
- Other qualifications will be assessed on a case-by-case basis.
其他资格将根据具体情况进行个别评估

Training Fundamental Knowledge through Core Courses 必修基础科目 培养大学应有素质

The programme will provide training in language, subject knowledge and cultural ideas so to build students' foundation for tertiary education.
课程将提供语言、学术知识和文化与科技方面的基础培训，扎实学生升学的根基。

A 文

Language Training 语言训练

The training will improve students' application of languages in both academic and social contexts and prepare their skills needed for global communication.
学生将学习基本学术和社交语言，以强化跨文化的交际和沟通技能。

Courses: College English 1 & 2, Elementary Putonghua, Chinese Communication skills (Either one of the Chinese courses)
科目：英国语言1及2、基础普通话、中文沟通技巧(中文课程二选一)

Cultural Immersion 文化沉浸

Students will comprehend the significance of cultural diversity and transnational cultural knowledge in local and international communities by understanding Hong Kong culture through field trips, seminars, reflective reports, and project presentations.
学生将参加课堂分享会和小组讨论，并到香港特色景点作实地考察，以了解多样性的地方文化。

Courses: Cultural Immersion, Cultural Exploration in Hong Kong
科目：文化沉浸、香港文化探索

Digital Literacy 科技素养

Students can train their critical thinking and problem-solving skills together with the use of technology and digital literacy to prepare themselves for a data-driven and innovative-oriented academic era.
学生将学习有关数据科学的知识以培养创新思维，提升在新学术时代以数码科技解决问题的能力。

Courses: Introduction to Academic Literacy, Introduction to Data Science
科目：学术素养导论、数据科学导论





Exploring Your Possibilities from Elective Courses 选修专业科目 找出你的可能性

In the second semester of IFYP, students are required to choose two elective courses. The following are suggested combinations:
 在IFYP第二学期，学生需要修讀两门选修课，以下为建议组合：

Combination
组合
A
组合一

Introduction to Mathematics and Data Analysis, Introduction to Economics
数学及数据分析、经济学导论

This combination strengthens student's concepts of Maths like algebra and probability to the applications of data analysis. Together with the essential economic principles, students will be prepared for the globalized digital world. 这个组合可加强学生的数学概念，包括代数和概率在数据分析和数据科学中的应用，以及认识经济基本原则和理论。

Suggested studying UG areas: Applied Data Science, Financial Technology, Accounting, Economics and Finance
 推荐升读本科课程：应用数据科学、金融科技、会计、经济与金融

Combination
组合
C
组合三

Introduction to Business, Introduction to Marketing
工商管理导论、市场学导论

Through the fundamental concepts of the commercial world, ideas and strategies of marketing, students can plan their study in management, human resources, accounting, marketing and finance. 这个组合让学生认识商业世界的基本概念并探索营销的思想和策略，再进修商业管理和市场学相关的课程。

Suggested studying UG areas: Business Administration, Digital Marketing, Multi-media Design, Law and Business
 推荐升读本科课程：工商管理、数码市场、媒体设计、法律与商业

Combination
组合
B
组合二

Introduction to Psychology, Introduction to Sociology
心理学导论、社会学导论

With knowledge from psychology and sociology, students will embark on their journey of understanding factors in the changes of society and human behaviours. 这个组合可训练学生利用心理学和社会学的知识，开启理解人类行为和社会变革因素的旅程。

Suggested studying UG areas: Counselling, Psychology, Sociology, Human Resource Management, Digital Marketing, Communication and Journalism
 推荐升读本科课程：辅导学、心理学、社会学、人力资源管理、新闻与传播

Combination
组合
D
组合四

Introduction to Sociology, Introduction to Chinese History
社会学导论、中国历史导论

Students can build up their understanding of society and cultural knowledge by learning the principal concepts of social structures, social forces, and group relations from sociology and other culture-related courses. 这个组合建构学生对社会、历史与文化的概念，从而懂得运用所学解释社会、政治和经济方面的现象。

Suggested studying UG areas: History, Sociology, English, Chinese, Arts & Culture Technology
 推荐升读本科课程：历史学、社会学、英国语言及文化、中国语言及文化、艺文科技

Provide High-quality Student Life with Accommodation and Facilities 住宿设施提供优质学生生活

IFYP students are eligible for the accommodation we provide during their study. Each bedroom is equipped with air-conditioner and internet, there are also shared facilities including bathroom, pantry, laundry room and quiet study room. The Hall Management Unit will help overseas students to get used to the new environment and expand their social network by organizing various dorm activities.

The University has a library, a language learning center and other advanced learning laboratories e.g. big data lab, VR lab and digital imaging lab etc. Besides, all IFYP students are welcome to join different sports events on campus to develop a healthy lifestyle.

IFYP 学生获资格在学习期间享受我们提供的校内住宿。备有空调和网络的宿舍配有睡床、书桌、衣柜等基本设施。共用公共区域包括浴室、茶水间、洗衣房和安静的自习室等。宿舍管理组组织一系列活动，让留学生适应新环境，拓宽社交圈子。

仁大拥有先进的教学设施，如图书馆、语言学习中心、大数据实验室、VR实验室和数码影像实验室等，培养青少年的学术素养。大学还设有多功能运动场让学生舒展身心，促进健康生活。欢迎所有 IFYP 学生参加校园内举办的活动。



Your Education Pathway at HKSYU 仁大本科就是你的下一步

International
Foundation Year
Programme
大学先修课程 (IFYP)
2 Semesters
两个学期



HKSYU Undergraduate Admissions Requirements
for IFYP students
IFYP 学生升读仁大本科要求:

IFYP Graduation
Requirement
IFYP 毕业要求

25 Credits pass 完成学分
All core courses
Pass 合格 所有必修课程
≥ 2.0 GPA 毕业学分



≥ 5.5
IELTS 雅思
(or equivalent)
(或同等水平)

Undergraduate Programme

本科生课程

4 YEARS 四年

Providing 20 programmes from a wide range of disciplines such as language, history, journalism and communication, digital media design, counselling, forensic and investigative psychology, psychology, sociology, business and law, management, accounting, financial technology, applied data science, digital game application, arts and technology etc.
提供 20 个本科课程，范畴包括语文、历史、新闻与传播、数码媒体设计、专业辅导、法证及侦缉心理、心理学、社会学、商业与法律、管理学、会计、金融科技、应用数据科学、数码游戏应用、艺术文化与科技等

Postgraduate Programme

研究生课程

1-5 YEARS 一至五年

Providing 20 taught-based and research-based postgraduate programmes
提供 20 个授课式和研究式研究生课程



Why choosing Hong Kong Shue Yan University? 为何选择香港树仁大学？



Top for 6 Years

連續6年排名最高

In Hong Kong Private University
at QS Asia Ranking
亚洲QS香港私立大学



1971

Established 创校



First 首間

Private University in Hong Kong
香港私立大学



World's Top 2%

全球前2%

Scientists for Teaching & Research
顶尖科学家师资

HONG KONG SHUE YAN UNIVERSITY 香港树仁大学

10 Wai Tsui Crescent, Braemar Hill, North Point, Hong Kong

香港北角宝马山慧翠道10号



uao.hksyu.edu



(852) 2570 7110



ifyp@hksyu.edu

